



الخليج للملاحة القابضة ش م ع
Gulf Navigation Holding PJSC

Date: 2015/2/14

To: Dubai Financial Market-Disclosure Dept.

Attention: Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations Officer (COO), Head of Operation Division.

CC: Securities and Commodities Authority
Sub: Disclosing Results of Board Meeting

We would like to inform you that the Board of Directors of Gulf Navigation Holding (PJSC) had their meeting on 14th Feb 2015 at 12:00 pm and the board of directors decided the following resolutions: -

1. The Board reviewed the Financial Statements for the year ended 31st Dec 2014, and the Board of Directors decided to submit these Financials at the AGM for approval. And the results showed that the company achieved operating profits of an amount of AED (37.6) Million, and Net Profit of an amount of AED (10.028) Million.

التاريخ: 2015/2/14

إلى السادة: سوق دبي المالي - قسم الإفصاح

عناية السيد: حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات -
رئيس قطاع العمليات .

نسخة إلى السادة: هيئة الأوراق المالية والسلع

الموضوع: الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس الإدارة

نود أن نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع) قد عقد اجتماعه بتاريخ 14 فبراير 2015 في تمام الساعة 12:00 مساءً، وقد قرر المجلس القرارات التالية:-

1. قام مجلس الإدارة بمراجعة البيانات المالية المدققة للشركة للمدة المنتهية 31 ديسمبر 2014 وقرر اعتماد عرضها على الجمعية العامة العادية لإقرارها، وأظهرت النتائج أن الشركة قد حققت أرباح تشغيل بمبلغ (37.6) مليون درهم وصافي الأرباح بمبلغ (10.028) مليون درهم.

2. The Board of Directors reviewed the activities and reports related to the Company's Business.

2. قام مجلس إدارة الشركة بمراجعة الأنشطة والتقارير المرتبطة بأعمال الشركة وأخذ علماً بسير أعمال الشركة.

وتفضلوا بقبول وافر التقدير والاحترام

Yours sincerely

Hazza AL Qahtani
Chairman of the Board
Gulf Navigation Holding Company (PJSC)

